








企业简介

NOVEL 
ENTERPRISE
PROFILE

广州永新包装有限公司（以下简称"公司"）成立于2004年12月，是上市公司黄山永新股份有限公司（证券代码 

002014）和力基（香港）国际有限公司、中实投资有限责任公司共同投资组建的中外合资企业，注册资本6000万元人 

民币。公司位于广东从化经济开发区高湖路8号，占地近百亩。

公司为中方控股的高新技术企业。主营业务为从事塑料软包装新技术、新产品（高阻隔、多功能膜及原料），新型 

药品包装材料，真空镀膜新技术及新产品，农膜新技术及新产品（光解膜、多功能膜）,无机非金属材料及制品（高性 

能复合材料工程塑料及塑料合金产品的生产和销售，为食品、乳制品、医药、日化、电子、农药、建材等行业提供 

包装材料和技术服务。

公司一直坚持以人为本，追求卓越品质，以"永恒创新，追求卓越"为企业精神，公司建有全封闭厂房及GMP标准 

洁净车间，拥有日本、西班牙及国内先进的软包装生产设备，年生产能力15000吨，致力于把公司建成国际先进水平的 

绿色环保软包装生产基地。在大力开发企业发展空间的同时，公司还积极地履行企业公民的社会义务，积极探索环境保 

护问题的解决方案。着力研发绿色环保包装产品，并在产品研发、生产过程中，采用无污染原材料以避免污染环境。同 

时，大力宣传和身体力行包装产品的可回收利用，为减少包装废弃物对环境的影响做出积极贡献。通过依托母公司以及 

自身的积累，公司将发展为华南地区最具竞争力和最具规模的包装新材料高科技企业。

永恒创新、追求卓越

Perpetually Innovative Pursue Excellence

陕西永新占地25000平方米 河北永新占地34662平方米 永新股份黄山总部占地117330平方米

▲

永新股份（黄山分公司）占地139860平方米

新力油墨占地48670平方米

Guangzhou Novel Packaging Co., Ltd. is a Sino-foreign equity joint venture which set up in December, 2004. Its under the joint investment of 

Huangshan Novel Co” Ltd (stock code 002014), Liji (Hong Kong) International Co., Ltd., and Zhongshi Investment Co., Ltd., with a registered capital of RMB 

60 million Yuan. Guangzhou Novel is located at No.8 Gaohu Road, Conghua Economic Development Zone, Guangzhou, covering an area of nearty a 

hundred acres.

Guangzhou Novel is a high-tech company controlled by the Chinese party, mainly engaged in the production & research of plastic flexible packaging. 

The new products included high-barrier film, multifunction films, drug packaging film, vacuum coating film, agricultural film & high-performance 

composite materials etc. The packaging mainly used in foodstuff, dairy care, pharmaceutical and the other field.

Guangzhou Novel has always insisting on people-oriented and pursuing excellent quality. It regards the "eternal innovation and in pursuit of 

excellence" as the company spirit The company has the fully enclosed workshops with the GMP standards. Imported production devices from Japan, 

Spanish and Taiwan,  it  guarantees annual  output  over  15000  tons.

Guangzhou Novel focus on research and development of green environmental protection packaging materials, which is 100% recycled material. In the 

process of product development and production, pollution-free raw materials are used to avoid environmental pollution. At the same time, the 

recyclability of packaging products should be promoted and put into practice to make a positive contribution to reducing the impact of packaging waste 

on the environment By relying on the parent company and its own accumulation, Guangzhou Novel will develop into the most competitive and the most 

large-scale packaging new materials & high-tech enterprises in South China.
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